
Obecné zastupiteľstvo Závažná Poruba 

 

Zápisnica č. 6/2024 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závažnej Porube 

konaného dňa 24. júna 2024 

 

Prítomní: Vladimír Mlynček, Ing. Iveta Jurečková, Mgr. Peter Haviar, Peter Iľanovský, Ivan 

Jačala, RSDr. Dušan Migaľa, Ing. Katarína Poliaková, Ján Jambrich, Ing. Martin Jurečka 

 

Program:  1. Schválenie programu rokovania 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Vyhodnotenie uznesenia prijatého na poslednom zastupiteľstve  

4. Návrh plánu práce a programu zasadnutí OcZ na II. polrok 2024 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2024 

6. Úprava rozpočtu 

7. Oprávnenia a interpelácie  

8. Rôzne  

9. Záver rokovania 

 

K bodu 1  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Vladimír Mlynček. 

Predložil návrh programu rokovania . Poslanci s  programom súhlasili. 

. 

K bodu 2 

Písaním zápisnice bola poverená: Ing. Andrea Uličná 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Haviar, Ing. Martin Jurečka 

 

K bodu 3 

uznesenie č. 30/2024  - splnené 

uznesenie č. 31/2024  - splnené 

uznesenie č. 32/2024  - splnené 

uznesenie č. 33/2024  - splnené 

 

K bodu 4 

Plán a program obecného zastupiteľstva na II. polrok 2024 obdržali poslanci niekoľko dní pred 

konaním sa obecného zastupiteľstva.  

 

Ivan Jačala 

• Navrhuje v prípade potreby zvolať zastupiteľstvo mimo programu a v novembri pred 

schválením rozpočtu zvolať pracovnú skupinu. 

 

RSDr. Dušan Migaľa 

• Odporúča doplniť obecné zastupiteľstvo koncom augusta. 

• Taktiež treba uvažovať nad dátumom kedy sa bude konať verejný hovor s občanmi, 

keďže sa toto volebné obdobie ešte neuskutočnil. Bude na ňom prejednávaný hlavne 

doplnok k územnému plánu č. 2. 



Peter Iľanovský 

• Informoval sa ako sme na tom s doplnkom územného plánu č. 2. 

 

Starosta 

• Spracovateľ je pán Ing. arch. Martin Baloga, PhD. 

• Musíme si s ním určiť časovú os, kde mu predostrieme čo máme v pláne. 

• Cena za vypracovanie územného plánu sa rozdelí aj medzi ostatné subjekty (Urbár 

Závažná Poruba, PS Luhy a ostatné subjekty...) 

• Verejný hovor s občanmi sa môže konať v októbri. 

 

Poslanci schválili plán a program Obecného zastupiteľstva na II. polrok 2024 tak ako im bol 

predložený. 

 

K bodu 5 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok poslanci schválili. 

 

K bodu 6 

Starosta 

• Veľa vecí je vo fáze rozpracovanosti, do 2 týždňov by sme chceli mať spracovaný plán 

investícií na druhý polrok a na ďalšie obdobie. 

• Musíme si určiť priority, malé investície a do budúcna tie väčšie. 

• Ekonomická situácia v krajine nie je dobrá, musíme byť obozretní, treba dobre 

premyslieť, čo je pre obec dôležité v rámci budúcnosti. 

 

Ing. Katarína Poliaková 

• Navrhla poslancom aby si premysleli investičné akcie do budúcnosti.  

 

K bodu 7 

Starosta 

• Pripravuje sa obnova spolupráce s firmou, ktorá by nám zabezpečila rekonštrukciu 

práčovne pri obecnom úrade 

• Kreslí sa projekt na prístavbu materskej školy, nakoľko nám treba jednu triedu navyše. 

Momentálne sa uvažuje ďalšiu triedu umiestniť do priestorov klubu dôchodcov, musíme 

to prejednať s výborom JDS. Na obhliadke týchto priestorov boli aj pracovníčky 

hygieny, ktoré navrhli drobné úpravy pre splnenie noriem. Navrhnúť aj nové varianty 

priestorov pre umiestnenie triedy. 

• V budúcnosti by sa malo zmeniť financovanie materských škôl, nebude však výhodné 

pre samosprávy. 

 

Mgr. Peter Haviar 

• Udržateľnosť materskej školy v našej obci je dôležitá, nakoľko deti pokračujú do našej 

Základnej školy. 

• treba udržať MŠ aspoň v takých počtoch ako do teraz. 

 

Starosta obce 

• prepracováva sa projektová dokumentácia na prístavbu DSS a ZpS 



• dotácia na DSS a ZpS, ktorú dostávame od MPSVaR by mala budúci rok stúpnuť 

o 15 000 Eur. 

• Klienti absolvovali rôzne výlety a akcie, ktoré sú zverejnené aj na stránke obce. Na 

takéto činnosti sú sa ochotní klienti skladať mesačne po 5 Eur, bude nám treba prijať 

nove VZN. 

• Nakoľko je stále problém s elektrinou, v blízkej budúcnosti sa bude realizovať výmena 

prívodného kábla.  

• S vodou je stále problém, hľadáme firmu, ktorá to urobí lacnejšie. 

• V zariadení sa vymenili žalúzie. 

• V základnej škole plánujeme výmenu strešnej krytiny, buď z vlastných zdrojov alebo si 

zoberieme úver. 

• V Dome smútku bude treba vymeniť okná. 

• Bude nám bude treba pripraviť kompletnú projektovú dokumentáciu vnútorných 

priestorov kultúrneho domu, ktorá bude zahŕňať výmenu podlahy (divadelná sála), 

osvetlenie, ozvučenie, v reštauračnej časti bude treba riešiť vetranie. 

• V telocvični prebieha rekonštrukcia sociálnych zariadení cez projekt MAS, prišlo sa na 

to, že kanalizácia bola pretrhnutá a všetko tieklo pod stavbu, problém je už vyriešený 

• Pri pomníku padlých na nižnom konci máme v pláne zrušiť z čelnej strany oplotenie, 

vysadiť nové dreviny a osadiť lavičky, bude tam oddychová zóna. Pripraví sa projekt 

a ten budeme na obecnom zastupiteľstve pripomienkovať. 

• V materskej škole v pivničných priestoroch chceme zriadiť škrabku. 

• V altánku pri Medokýši plánujeme vymeniť podlahu a strešnú krytinu. 

• V budúcnosti sa plánuje zvýšiť cena za hrobové miesta, nakoľko náklady na cintorín 

stúpajú (kosenie, vývoz komunálneho odpadu....) 

• Taktiež uvažuje, či prejdeme z váženému zberu TKO (obáva sa vzniku nových čiernych 

skládok), momentálne rokuje so zástupcami zbernej spoločnosti, aby sme nastavili 

spravodlivejší model vývozu TKO. 

• Od 1.1.2025 by sa mal začať v obci zbierať textil. 

• Kosenie obecných priestorov je z časového hľadiska náročné. 

• Majiteľom nepokosených plôch v intraviláne obce boli rozposlané listy. 

 

 

K bodu 8 

Peter Iľanovský 

• Ako prioritu podľa finančnej komisie treba riešiť DSS a ZpS a taktiež materskú školu. 

• Informoval sa ako to vyzerá z projektovou dokumentáciou materskej školy. 

 

Ing. Martin Jurečka 

• Na projekte sa nič nemení len názov nakoľko vyšla iná výzva.  

• Pri tejto výzve stačí, aby bola podaná žiadosť na stavebné povolenie.  

• DSS – stretol sa s požiarnikmi a na mieste, urobili zmeny v projekte aké nám boli 

odporučené. Treba už len zvážiť, či chceme výťah pre sediacich alebo pre ležiacich, 

potom bude projekt hotový. Ak by sme sa rozhodli pre výťah pre ležiacich, budeme 

mierne musieť zmeniť projekt, čo sa týka požiarnej bezpečnosti. 

 



RSDr. Dušan Migaľa 

• Informácie, ktoré predložil starosta prispievajú k zveľaďovaniu našej obce. 

• Odporúča však urýchliť proces realizácie a nie o veciach len rozprávať. 

• Projekty riešiť z externých zdrojov nie z našich. 

• Súhlasí s myšlienkou oddychovej zóny pri pomníku padlých na nižnom konci, avšak sa 

obáva, aby tam nevzniklo parkovisko pre autá. 

• Navrhuje zakúpiť do domu smútku pohrebný vozík. 

 

Ing. Katarína Poliaková 

• Nakoľko momentálne v DSS a ZpS máme obmedzený priestor, čo sa týka záhrady, 

odporúča prenajať plochu nad Evanjelickým kostolom, ktorá patrí PS LUHY 

a pretransformovať ju na oddychovú zónu s lavičkami pre klientov DSS a ZpS, kde by 

mohli chodiť na prechádzky. 

• Informovala poslancov, že bola podaná žiadosť ku výzve na zakúpenie komunálnej 

techniky (15 000 Eur). 

 

Ján Broska (občan) 

• Navrhol poslancom zvolať verejný hovor. 

• Upozornil, že lokalita Žiarcu nie je pokosená a je vo vlastníctve PS Luhy nie obce 

(starosta - minulý rok bol Žiarec pokosený a faktúru platilo PS Luhy). 

• Obáva sa, že ak cyklochodník bude viesť cez úvrate prídeme o úrodnú pôdu. 

• Je veľmi potešený myšlienkou zástupkyne starostu s vybudovaním oddychovej zóny pre 

klientov DSS a ZpS za Evanjelickým kostolom.  

 

Peter Bátory (občan) 

• Žiada o osadenie spomaľovača na kostolnú ulicu, nakoľko vodiči áut tam chodia strašne 

rýchlo. (starosta – budúci týždeň bude osadený). 

 

 

Starosta obce ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Zapísala: Ing. Andrea Uličná 

Závažná Poruba  1.7.2024 

 

 

 

         Vladimír Mlynček 

            starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Haviar    ................................ 

 

       Ing. Martin Jurečka   ................................ 

 


